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Referat af Bestyrelsesmøde den 4. oktober 2022 
 

 

Fremmødt: Sabawon, Kai, Walid, Mohsen, Lonni, Jytte og lotte 

Afbud: Abdullah, og Karen 

Ordstyrer: Sabawon 

Referent: Walid 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 

Der blev booket møde med Onefiber. De udbyder fibernet til boligselskaber. 

Bestyrelsen godkendte en ny placering af Nærboks ved vaskeriet. 

Hovedrengøring blev udført i opgangene og i beboerhusene.  

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

Der er fast pris på fællesstrøm indtil 31-12-2022. Den individuelle strøm og varmen 

stiger normalt. 

Gasprisen er steget voldsomt derfor undersøger vi priser på tørretumbler. 

Regnvandsledning blev strømpeforet ved blok 4. 

Planlægning af juletræsfest. Juletræsfest bliver afholdt søndag den 4. december. kl.14 

til 16. Lotte bestiller juletræet og billetter købes i Ejendomskontoret eller i Klub 

Tværs. 

Ejendomskontoret er i gang med bekæmpelse af skægkræ.  

I forbindelse med det nye budget skal facaden på beboerhuset også med i det nye 

budget.  

Ejendomskontoret har gennemgået sikkerhed af legepladser. 

Orientering fra formanden   

Der er Byggeudvalgsmøde næste uge.  

Der er beboermøde den 9. nov. 2022 kl. 18  

  

Nyt fra Ringsted Almene Boligselskab  

Selskabet har afholdt kurser for nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

Klubber og aktiviteter, samt nyt fra Parkrådet 

Næste møde i parkrådet den 11. okt. 2022  
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Evt. 

Vi fik drøftet parkeringsproblemer ved blok 3. 

 

Næste møde 23 nov. 2022 

  
 

 


